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Zapytanie 

 

Dot. zmiany organizacji ruchu na pl. Kościuszki 

 
Dziękując za odpowiedź w sprawie poprawy bezpieczeństwa uczestników ruchu na pl. 

Kościuszki pragnę jednocześnie poinformować, że nie otrzymałem informacji, kiedy zmiany, o których 

pisałem, mogłyby nastąpić. Opis zmiany organizacji ruchu jest zrozumiały i w kontekście rozwiązań 

pochodzących z wielu miast Polski (załączam zdjęcie z Wrocławia, ze skrzyżowania ulic Oławskiej i 

Piotra Skargi / Błogosławionego Czesława), dopuszczalny, stosowany w praktyce i wykorzystywany 

przez rowerzystów. 

 

  



W związku z powyższym proszę o informację: 

1) Kiedy nastąpią na pl. Kościuszki zmiany związane z poprawą bezpieczeństwa rowerzystów w 

kontekście opisywanych przeze mnie w zapytaniu sprzed miesiąca sytuacji? 

2) Plac Kościuszki, oprócz pasów rowerowych, mógłby mieć na wjazdach usytuowane również 

śluzy dla rowerzystów. Pomogłyby one w bezpiecznym pokonywaniu przez rowerzystów 

skrzyżowania. Czy takie rozwiązanie mogłoby być również wzięte pod uwagę? 

3) Czy rozpocznie się w ogóle jakaś dyskusja wokół tego tematu? Bo nie chciałbym sytuacji, w 

których ja sobie będę pisał, Kierownik Referatu będzie odpisywał, że coś tam można kiedyś 

zrobić, a efektów nie będzie. 

 

Z poważaniem 

 

Marek Duklanowski 


